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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 06-10-2023 

Tijd 10:00 - 11:00 

Locatie Via teams 

Voorzitter Otwin van Dijk 
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Opening en mededelingen 
M. Boumans, J. Bengevoord en J. van Oostrum zijn verhinderd. 
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Lobby 
De aanwezigen nemen kennis van de memo Lobby. Positief is dat er een behoorlijk aantal 
personen op de kieslijst voor de Tweede Kamer staat met een link naar de Achterhoek. 
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Ontwerp herziening Samenwerkingsregeling Regio Achterhoek – 26ste wijziging 
A. Stapelkamp vraagt of dit voorstel is afgestemd met de griffiers/coördinatoren van de 
gemeenten. S. Veneman meldt dat het voorstel en de route richting gemeenteraden is 
afgestemd met de strategen. De voorbereiding van het voorstel is gedaan met een aantal 
juristen van andere regio’s in Gelderland. 
De aanwezigen gaan akkoord met de ontwerp-herziening van de Samenwerkingsregeling 
Regio Achterhoek (26ste wijziging). Deze wordt aangeboden aan de gemeenteraden met het 
verzoek een zienswijze in te dienen. Tekstuele opmerkingen worden gemaild. 
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2e wijziging Nadere regels Projecten Achterhoek Visie 2030 
De aanwezigen gaan akkoord met het wijzigingsbesluit Nadere regels Projecten Achterhoek 
Visie 2030 (2e wijziging) en de gewijzigde Nadere regels Projecten Achterhoek Visie 2030 (2e 
wijziging). 
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Voortgang Montferland (mondeling) 
Op 3 oktober is er een bestuurlijk gesprek met het college van Montferland geweest en op  
5 oktober heeft de besluitvormende behandeling in de Raad van Montferland 
plaatsgevonden. Montferland zal een verzoek tot toetreding indienen, waarna het AB 
hierover zal besluiten en de gemeenteraden zal vragen om een zienswijze in te dienen. In 
het voorstel aan de raden zal tevens worden gevraagd om in te stemmen met het wijzigen 
van de inleiding van de samenwerkingsregeling (Montferland toevoegen). In dat geval hoeft 
er later namelijk geen apart voorstel naar de raden om de samenwerkingsregeling opnieuw 
te wijzigen. De planning is dat het voorstel in december 2023/januari 2024 in de raden komt 
en dat het AB in februari/maart 2024 besluit. De deelname van Montferland mag 
terugwerkend vanaf 1 januari 2024 starten. Tot die tijd zal Montferland als agendalid en 
toehoorder deelnemen aan de diverse overleggremia. Na het besluit van het AB in 
februari/maart 2024 mag Montferland meebeslissen. 
Vanuit Winterswijk is gevraagd of de extra inkomsten door de deelname van Montferland (€ 
270.000) zorgen voor een verlaging van de inwonerbijdrage. S. Veneman meldt dat dat niet 
de voorkeur heeft, aangezien de provincie heeft aangegeven na 2024 niet langer te willen 
bijdragen aan de Governance. Vanaf de begroting 2025 wordt dit verder uitgewerkt. 
O. van Dijk merkt daarnaast op dat er vanuit Winterswijk ook de wens is geuit om de lobby 
uit te breiden en dat heeft ook financiële consequenties. 
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Afgesproken wordt dat de verschillende financiële consequenties duidelijk moeten 
terugkomen in het uiteindelijke voorstel richting de raden. 
S. Veneman meldt dat de effecten van de toetreding van Montferland op de Regio Deal ook 
zijn bekeken. Dit heeft een stijging van € 2,9 mln. (excl. infra) of € 4 mln. (incl. infra) tot 
gevolg. Dit wordt meegenomen in het volgende Rijk-Regio overleg. 
A. Stapelkamp vraagt of het voorstel ook kan worden aangekondigd bij de griffiers (naast de 
route via de strategen), zodat het voorstel op tijd (december) kan worden geagendeerd. Ook 
vraagt hij aandacht voor de ‘zachte kant’ van dit traject, bijvoorbeeld door het organiseren 
van een informatieavond voor raadsleden, colleges, etc.. Wellicht is dit een onderwerp dat 
kan worden opgepakt door de agendacommissie van de Achterhoek Raad. S. Veneman 
meldt dat er al gedacht wordt aan een informatieve bijeenkomst voorafgaand aan de 
Achterhoek Raad van 11 december a.s.. De raadsleden vanuit Montferland kunnen 
aansluitend als toehoorder aanwezig zijn bij de vergadering. Na de officiële besluitvorming 
begin 2024 kan de deelname van Montferland op gepaste wijze worden gevierd. 
S. Veneman merkt op dat Koen Knufing en Els Birkenhäger vanuit de board in gesprek gaan 
met respectievelijk een aantal ondernemers en de woningcorporatie in Montferland. Met 
name die laatste heeft moeite met de overgang. De gemeente heeft aangegeven incidentele 
kosten van de transitie te vergoeden. De zorgpartijen hebben al veel overlap met de 
Achterhoek. De aansluiting met het Liemerscollege moet worden georganiseerd. 
Andere aandachtspunten zijn de Euregio Rijn-Waal en de rol van 8RHK ambassadeurs op het 
gebied van vrijetijdseconomie. 
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Project Skills Academy Achterhoek-Liemers 
De aanwezigen hebben kennisgenomen van het project. 
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Verslag van de vergadering van 6 september 2023 
M. Besselink merkt op dat de discussie rondom de Open Days heel woordelijk in het verslag 
is opgenomen. Kern van het verhaal is dat er gevraagd is of we als Achterhoek met een 
missie naar Brussel gaan. Na enige discussie is geconcludeerd dat er een lobbystrategie 
wordt gemaakt voor ‘Europa’. Het verslag wordt hierop aangepast. 
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Rondvraag en belangrijke data 
M. Besselink begreep via Emmeke Gosselink dat er een grote delegatie vanuit de Achterhoek 
gewenst is bij de landelijke uitreiking van de EO Weijers prijsvraag. M. Besselink vraagt of 
dat wordt georganiseerd. S. Veneman meldt dat E. Gosselink, A. Jansen en een aantal 
wethouders aanwezig zijn. Verder wordt dit nog gecoördineerd. 
A. Stapelkamp vraag of Montferland ook wordt uitgenodigd voor het congres rondom de 
Achterhoek Monitor op 13 december a.s.. Afgesproken wordt dat Montferland wordt 
uitgenodigd en dat tijdens het congres kort wordt benoemd dat Montferland in de toekomst 
ook wordt meegenomen in de monitor. 
A. Bronsvoort meldt dat op 21 november a.s. de landelijke dorpsvernieuwingsprijs wordt 
uitgereikt. Mariënvelde valt daar in de prijzen. 
M. Besselink roept op om bij de Regio Deal de verbinding met het Rijk goed te maken. Arne 
van Hout staat er voor open om het Rijk dichterbij te halen, dus het is verstandig hem 
gericht uit te nodigen voor diverse Achterhoekse gremia. S. Veneman meldt dat deze 
verbinding in ieder geval al is opgenomen in de tekst van de Regio Deal, we gaan met 
Regiohubs aan de slag. O. van Dijk stelt voor om het ook voor het volgende Rijk-Regio 



 

Pagina 3 
 

overleg te agenderen. Afhankelijk van de uitkomsten van dat overleg wordt de tekst van de 
Regio Deal aangepast. 
 
Belangrijke data: 
9-11 oktober Open Days Brussel: Deelname collegeleden, loopt via Duitslandcoördinatoren 
12 oktober landelijke finale Eo Weijers prijsvraag: ter informatie (E. Gosselink is aanwezig) 
24 oktober Ondernemersprijs Achterhoek (Amphion, avond, M. Boumans en 
belangstellenden) 
25 oktober werkbezoek Tamara van Ark met de staatscommissie demografische 
ontwikkelingen (O. van Dijk en M. Boumans) 
eind oktober werkbezoek Judith Thielen en Erik Haverkort (VVD) over zorg (was 2 oktober) 
10 november Dag van Gelderland 
28 november werkbezoek van A. van Hout (was 6 september), organisatie gemeente 
Bronckhorst 
30 november werkbezoek H. Witjes 
6 december 5de Grenslandconferentie: deelname loopt via Duitslandcoördinatoren 
13 december vierde congres Achterhoek Monitor (15.00- 17.00 uur, de Storm) 

 

Vastgesteld d.d. 22 november 2023 
 
 
 
 
 
drs. S. Veneman MBA,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
secretaris/directeur     voorzitter  
 


